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نمایشگاه نقاشی خط ابراهیم حقیقی افتتاح شد

روایت زیبایی از تصویر فروتنی 
افتتاحیه ششــمین نمایشــگاه انفــرادی خط  
نگاره هــای ابراهیم حقیقی- گرافیســت، نقاش و 
عکاس- شــامگاه جمعه، پنجم آذرمــاه، با حضور 
چهره هایی چون رضا کیانیان، اکبر عالمی، محمد 
سریر، نیکی کریمی، پگاه آهنگرانی، فرشید مثقالی، 
عباس مشهدی زاده، بهرام کلهرنیا و... درگالری »آ« 
برگزار شــد. درنمایشــگاه خط  نگاره های حقیقی 
تابلوهایی روی دیوار رفته اند که درآنها بخش هایی از 
اشعار حافظ در کنار رنگ و نقش روی بوم آمده اند و 
تصویر جدیدی از ترکیب چند هنر متفاوت را ارایه 
کرده اند. حقیقی با نوشــتن شعرهایی از حافظ که 
در آنها کلمه »نقش« یا »خیــال« به کار رفته، نگاه 
تازه ای به خوشنویسی، فرم و تکنیک را به نمایش 
گذاشته اســت. حقیقی درباره  نمایشــگاه آثارش 
که با عنوان »نقش غلط« برگزار شــده، به ایســنا 
گفت: وقتی نمایشگاه را شــروع کردم، درپی شعر 
می گشتم. تصمیم گرفته بودم به شعرهای بزرگان و 
شاعران کهن مان نگاه کنم که در آنها لغت »نقش« 
و »خیال« باشد. این شــعرها را هم در مولانا یافتم، 
هم حافظ و هم سعدی. درحین یادداشت برداشتن 
بود که دیدم ظرفیت هایی که درشعر حافظ هست، 
بیشــتر جذبم می کند. او با این دوکلمه شعرهای 
بسیار حیرت انگیزی گفته که بسیاری از آنها را قبلا 
شــنیده ایم، اما فکر کردم که یک بار دیگر می توان 
از منظر خط  نگاره به آنها نگاه کــرد. او افزود: در این 
شعرها روایت بسیار زیبایی از انسان و حضور بود که 
فروتنی را به تصویر می کشید. درهمه تابلو یا کلمه 
»نقش« وجود دارد یا »خیال« که در تک مصرع ها یا 

تک بیت ها به کار رفته و من آنها را روی بوم آورده ام.
این هنرمند درباره متریال های بــه کار رفته در 
آثارش گفت: به  جز یک مورد کــه روی تخته ای با 
بافت خاص کار شــده، باقی آثار نقاشی با اکریلیک 
روی بوم هستند با پرینت دیجیتال. تصور می کنم 
این آثار در ادامه کارهای قبلی ام است و اگر هم تفاوتی 
باشد، در رفتار اســت، چون آدم نمی تواند خودش 
را تکرار کند. البته ترجیح می دهم این نقد را درک 
بیننده و مخاطبم به من بگوید. ابراهیم حقیقی  سال 
۱۳۷۲ که نخستین خط  نگاره ها شروع شد، با شعر 
شاعران معاصر خط هایی نوشت. او در گفت وگویی 
که با مجله »سخن« داشــت، گفته بود این آثار آن 
موقع هنوز اسمی نداشت و ســوال می شد که این 
آثار خوشنویسی هســتند، گرافیک هستند یا باید 
آنها را نقاشی دانست؟ بعد از مدتی اما خود حقیقی 
عبارت »خط  نگاره« را بــا زنده یاد مرتضی ممیز و 
رویین پاکبــاز درمیان گذاشــت و آنها هم گفتند 
خوب است. حقیقی درباره جدیدترین نمایشگاهش 
گفته: ۲۴ تابلو دراین نمایشگاه روی دیوار رفته است. 
ترک همنشــینی با حافظ برایم سخت بود و از این 
همنشینی لذت بردم.در روز افتتاحیه نمایشگاه فیلم 
مستند »نقش بر آب« که در آن ابراهیم حقیقی به 
توصیف کارهایش می پردازد، برای حاضران نمایش 
داده شد. این نمایشگاه تا ۲۶ آذرماه از ساعت ۱۶ تا 
۲۰ در گالری »آ« به نشانی خیابان کریمخان زند، 
خیابان آبان جنوبی )عضدی(، کوچه اردشیر ارشد، 

شماره ۷ میزبان علاقه مندان خواهد بود.

 دبیر جشنواره سینما حقیقت
میزبان نشستی پر از سوال بود

ممیزی نزدیک به صفر
شهروند| مرکز گســترش سینمای مستند 
و تجربی درحالی روز گذشــته میزبان برگزاری 
نشســت جشــنواره ســینما مســتند بود که 
سیدمحمدمهدی طباطبایی نژاد دبیر این رویداد 
درباره آمــار گونه های مختلف آثار جشــنواره 
امسال و مشخص شدن تعداد فیلم های سیاسی و 
اجتماعی گفت: »درصد قابل توجهی از فیلم های 
امسال رویکرد اجتماعی دارند و تعداد فیلم های 
زیست محیطی نسبت به  ســال گذشته کمتر 
هستند. همین موضوع باعث شد خودم به عنوان 
دبیر یک فیلم زیست محیطی را اضافه کنم تا نقص 

این بخش جبران شود«.
یکی از مــواردی که مدت هاســت ازســوی 
علاقه منــدان به ســینمای مســتند و خاصه 
مســتندهای اجتماعی مطرح می شــود، نحوه 
ممیزی این آثار اســت. طباطبایی نژاد دراین باره 
گفت: »ما تــلاش می کنیم فیلم هایــی که به 
جشنواره ارایه شدند، با شــرایطی که مورد نظر 
کارگردان آنهاســت، نمایش داده شــود، ولی به 
 هرحال تابع معاونت نظارت و ارزشیابی هستیم و 
مواردی را که به ما اعلام می کنند، ناگزیریم رعایت 
کنیم. با این حال فیلم های ما با حداقل تصحیح و 

اصلاحات نزدیک به صفر نمایش داده می شود«.
به گفته دبیر جشنواره سینما حقیقت در این 
دوره از جشنواره حدود ۱۱۰۰ فیلم ثبت نام کرده 
بودند که نسبت به سه ســال گذشته ۱۰ درصد 
افزایش کمی داشت. از این تعداد فقط ۸۳۰ فیلم 
با فراخوان جشــنواره هماهنگ بودند که مورد 
قضاوت داوران قــرار گرفتند و درنهایت ۷۴ فیلم 
)۲۷ فیلم کوتاه، ۱۷ فیلــم نیمه بلند و ۳۰ فیلم 

بلند( به بخش مسابقه ملی راه یافتند.
او همچنین با ارایه توضیحات جزئی تر درباره 
بخش های مختلف جشــنواره سینما حقیقت 
یادآور شــد که این دوره از ۱۴ تــا ۲۱ آذرماه در 
پردیس سینمایی »چارسو« برگزار می شود و با 
توجه به جابه جایی مکانی که ســال های قبل در 
سینماهای »فلسطین« و »سپیده« بود، مجموع 

فیلم ها نسبت به  سال گذشته کمتر شده است.

حاشیه
چهره

دریچه
خبر

 تام هنکس: ایستوود با بازیگران
مثل اسب برخورد می کند

 شجریان و معتمدی
در یک اثر صوتی

 »سکوت« مارتین اسکورسیزی
در واتیکان

خبرآنلاین| تام هنکس درفیلم »سالی« به 
کارگردانی کلینت ایستوود نقش کاپیتان چلسی 
ســالنبرگر را بازی می کند که در  سال ۲۰۰9 با 
فرود آوردن هواپیما در رودخانه  هادســن جان 
مسافران را نجات داد. او درباره شیوه کارگردانی 
ایستوود گفت: »او با بازیگران مثل اسب برخورد 
می کند، چون زمانی که خودش ســال ها پیش 
در یک سریال وسترن بازی می کرد، کارگردان 
داد می زد: »اکشــن«  و همه اســب ها شروع به 
دویدن می کردند. بنابراین زمانی که او در جایگاه 
کارگردان قرار می گیرد، با صدای نرمی می گوید: 
» خیلی خوب، شــروع کنید« و به جای این که 
داد بزند: »کات« می گویــد: »دیگه کافیه« که 
البته خیلی مرعوب کننده اســت.« او در ادامه 
افزود: »قطعا هیچ کس دوست ندارد با یکی از آن  

نگاه های ایستوود روبه رو شود.« 

مهر| آلبوم صوتی اپرای »شــمس و مولوی« 
به آهنگسازی بهزاد عبدی و خوانندگی همایون 
شــجریان و محمد معتمدی بــه  زودی در بازار 
موسیقی منتشر خواهد شد. نیما جوان مدیر نشر 
و پخش »جــوان« درباره این آلبوم گفت: »طبق 
برنامه ریزی هایــی که از قبل انجــام گرفته بود، 
قرار است آلبوم صوتی اپرای »شمس و مولوی« 
به عنوان بخشــی از اپرای عروســکی »مولوی« 
به کارگردانی بهروز غریب پور در بازار موســیقی 
منتشر شود.« او در ادامه گفت: »این اثر این بار با 
عنوان اپرای شــمس و مولوی منتشر می شود و 
شامل تمام قسمت هایی است که پیش از این روی 
صحنه رفته بود. البته تا آن جا که بنده اطلاع دارم، 
جناب بهروز غریب پور هم درجریان انتشــار این 
آلبوم قرار گرفته اند، البته شرکت ما با آقای بهزاد 

عبدی به عنوان »صاحب صوت« قرارداد دارد.

مهر| »سکوت« جدیدترین فیلم اسکورسیزی 
پیش از هرجــای دیگر در واتیــکان نمایش داده 
می شود. طبق آنچه گفته شده، قرار نیست فرش 
قرمزی پهن شود یا هیچ  یک از زرق وبرق معمول 
برای افتتاحیه فیلم ها برای نمایش فیلم »سکوت« 
اجرا شــود؛ چراکه این فیلم افتتاحیــه خود را در 
واتیکان برگزار می کند. براین اساس اسکورسیزی 
درکنار ۴۰۰ کشــیش به تماشای فیلمی خواهد 
نشســت که درباره آزار مسیحیان در قرن هفدهم 
در ژاپن ساخته است. این فیلم قرار است سه شنبه 
نخستین نمایش خود را در واتیکان تجربه کند و 
حاصل کاری ۲۷ســاله را که خود کارگردان از آن 
به عنوان یک »وســواس« یاد می کند، درمعرض 
دید واتیکان قرار دهد. این فیلم در موسسه اسقفی 
شرقی برای مسیحیان به نمایش درمی آید و انتظار 
نمی رود پاپ فرانسیس درنمایش فیلم شرکت کند.

ایســنا| موزه هنرهای معاصر تهــران قرار 
است بخشــی از گنجینه  خود را که شامل ۳۰ 
اثر خارجی و ۳۰ اثر جهانی می شود، در دو شهر 
برلین و رم به نمایش بگذارد که رسانه ای شدن 
این موضوع واکنش هایی را درجامعه هنری به 
دلیل نگرانی از ســالم ماندن آثار، درپی داشت. 
این نمایشگاه قرار اســت اول دی ماه در برلین و 
به مدت سه ماه در این شهر برپا شود و بعد برای 
چهارماه به رم انتقال پیدا  کند. علی مرادخانی، 
معاون امور هنری وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 
درباره آخرین وضع ارسال تعدادی از آثار گنجینه 
موزه هنرهای معاصر به اروپا گفت: »موضوع این 
تابلوها به دلیل مهم بودن، امری است که باید در 
دولت درباره آن تصمیم گرفته شود، یعنی کلیه 
مســتندات و موارد به دولت ارســال می شود و 

ان شاءالله تصمیم اعلام خواهد شد.« 

اظهارنظر مرادخانی درباره سفر 
گنجینه موزه به اروپا

رضا نامجو - شــهروند| اختلاف میان علی رهبری و شهداد روحانی 
رهبران قبلی و کنونی ارکستر سمفونیک تهران برای اهالی موسیقی چیز 
جدیدی نیست. با وجود این، احتمالا مخاطبان موسیقی که اتفاقات مدیریتی 
این حوزه را دنبال نمی کنند تا پیش از نوشتن نامه علی رهبری به سیدرضا 
صالحی  امیری، وزیر کنونی وزارتخانه فرهنگ و ارشاد اسلامی از این اختلاف 
اطلاع چندانی نداشتند. اما روز گذشته شهداد روحانی در گفت وگویی اعلام 
کرد که نه تنها نامه علی رهبری به صالحی  امیری را نخوانده بلکه از نظر او این 

نوع نامه نگاری ها ارزشی ندارد. 
موضع گیری روحانی در مــورد نامه رهبری که می خواهد بی توجهی این 
رهبر ارکستر را به اظهارات علی رهبری نشان دهد، درحالی منتشر شد که 
شهداد روحانی در اوایل اردیبهشت ماه  سال جاری نامه ای سرگشاده به علی 
جنتی، وزیر وقت ارشاد نوشت و در آن نامه به رهبری و سیستم مدیریتی اش 

در ارکستر سمفونیک تهران تاخت. 
شــهداد روحانی در بخشــی از آن نامه آورده بود: »آقای علی )الکساندر( 
رهبری این قدرت را دارند تا تمام مشکلات مدیریتی خود و ایجاد بحران هایی 
که به طور مستقیم در آن دخیل هستند را به گردن دیگران بیندازند و مدام 
پی اعاده طلبی باشند که مشخص نیســت منبع آن کجاست. گاهی فلان 

هنرمند، گاهی فلان مدیر، گاهی رهبر فلان ارکســتر و دیگران مقصرند و 
هیچ وقت خود ایشان نیست.«

او در بخش دیگری از نامه اش نوشته بود: »بنده همچنان در خارج از کشور 
برنامه های خود را پی خواهم گرفت و دیگر دوستان رهبر و آهنگسازم نیز که 
با شرافت تمام سال ها تعطیلی این ارکستر و از آن طرف تمامیت خواهی جناب 
آقای رهبری را تاب آورده اند، فعالیت های خود را در شــاخه های دیگر ادامه 
خواهند داد، اما نمی توانم به عنوان یک عضو از جامعه کلاسیک ایران برای 
بسیاری از نوازندگان جوانی اظهار نگرانی نکنم که در این مدت توسط آقای 
رهبری از ادامه فعالیت محروم مانده اند، اخراج شده اند یا مجبور به استعفا.« 
با وجود این، همان موقع حدس زدن این که احتمالا شهداد روحانی جانشین 

رهبری در ارکستر سمفونیک تهران می شود کار چندان سختی نبود. 
بالاخره شــهداد روحانی آمد و چوب رهبری ارکستر سمفونیک تهران را 
به دست گرفت. حالا انگار جای این دو موزیسین عوض شده باشد، رهبری 
نامه ای به صالحی امیری نوشت و در آن شهداد روحانی را فردی توصیف کرد 
که بیشتر تجربه هایش در مورد موسیقی سبک است و در موسیقی کلاسیک 
تجربه چندانی ندارد. او در بخشی از نامه اش به صالحی  امیری نوشته بود: »در 
تهران امروز و در خارج از ایران چندین رهبر ارکستر وجود دارند که تجربه و 

سطحشان از آقای روحانی )رهبر فعلی ارکستر سمفونیک تهران( به مراتب 
بالا تر است!!!«

حالا روحانی در گفت وگو با »خبرآنلاین« واکنش جالبی به این نامه 
نشــان داده: »من نه توجهی به این مســائل دارم و نه از نظرم این گونه 
نامه نگاری ها ارزشــی دارد. برای این که ما کارهای مهم تری داریم که 
باید به آنها رســیدگی کنیم. من ماجرای این نامه جدید را شــنیده ام 
ولی از مضمون آن اطلاعی ندارم و هیچ علاقــه ای به صحبت در مورد 
این شخص و آنچه در نامه هایش می نویسد در خود احساس نمی کنم. 

درواقع نه وقت این کار را دارم و نه علاقه اش را.«
روزی که علی رهبری نامه آخرش را به علی جنتی نوشــت، وزیر ســابق 
ارشاد طی دســتوری به علی مرادخانی، معاون هنری وزارتخانه اعلام کرد 
اگر رهبری ضوابط کار کردن در بنیاد رودکــی را بپذیرد، همکاری با او یک 
امتیاز است، در غیر این صورت دلیلی ندارد این همکاری ادامه پیدا کند. حالا 
انگار جای دو رهبر عوض شده باشد صالحی  امیری گفته: »این نامه را دریافت 
کردم و درحال بررسی آن هســتم. امیدوارم بتوان هرچه سریع تر درباره آن 
تصمیم گیری کرد و در یک نشست خبری به آن موضوع و موضوعات مشابه 

پاسخ داد.«

شهداد روحانی می گوید نامه علی رهبری به وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی را نخوانده است

روزگار نامه نگاری ها 

اخبار كوتاه

خبر آخر
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شــهروند| پیام دهکردی، بازیگر و کارگردان تئاتر، سینما و 
تلویزیون که مدتی اســت از تهران به لاهیجان رفته و آن جا 
ســاکن شــده، درباره دلیل این مهاجرت گفته، برای زنده 
ماندن این تصمیم را گرفته اســت. دهکــردی به خبرنگار 
مهر گفته اســت: »مواجهه عریان من با ساختار دولتی تئاتر، 
تئاتری ها، آموزش و زندگی و زیست اجتماعی و مشکلاتی که 
خاص زندگی کلانشهری اســت، دیدم که تنها راه بیرون رفتن 
از معضل ها به معنای واقعی هجرت اســت.« دهکردی در ادامه 
عنوان کرده؛ در تهران به نهایت ناامیدی رســیده و این درحالی 
است که اصلا دوست ندارد در زندگی ناامید باشد. او گفته است: 
»فکر می کنم دوره جریان ها تمام شــده و بزرگترین جریانی که 

می توانم رقم بزنم، این اســت که خود را سخت آموزش دهم و کار تولید کنم 
و اگر در لاهیجان مشق بزرگی کنم و خود و دیگران از این مشق لذت ببریم، 
شاید بسطش دهم.« دهکردی همچنین تأکید کرده است: »وقتی می بینید 
که جهانی را نمی توانید درســت کنید، بهتر است خود را از این ورطه بیرون 
بکشید. وضع موجود، تلخ و ناگوار است. امیدی به این ندارم که این سیستم 
درست شود و معتقدم بهترین مدیر هم بیاید، نمی تواند تئاتر را درست کند، 
چون همه به آن ضربه زدیم.« ایــن هنرمند عرصه تئاتر ایران درپایان تأکید 
کرده: »ارتباطم را با تهران قطع نکــرده ام و الان اخبار و اطلاعاتی از کیفیت 
حاکم بر تئاتر می شنوم که بسیار افســوس می خورم. مباحثی مطرح است 
که پیشترها در اولویت چندم تئاتر بود. متأســفانه تئاتر ما دارد وارد سطح 

می شود.«

 پیام دهکردی علت هجرت خود از تهران به لاهیجان را وضع ناامیدکننده این کلانشهر عنوان کرد

مجلس ترحیم استاد سلیم موذن زاده اردبیلی می خواهم زنده بمانم
روز گذشــته با حضــور مــردم و علاقه مندان 
درمسجد اردبیلی ها، واقع در خیابان گلوبندک 

برگزار شد.

عباس مشهدی زاده، هنرمند پیشکسوت عرصه 
مجسمه سازی گفت : »کارگاه مجسمه سازی ام 
که دریکی از باغ  های ساوجبلاغ بود، بعد از ۲۵ سال 

به دلیل بی آبی تعطیل شد.«

ششــمین نمایشــگاه خط نگاره های ابراهیم 
حقیقی بــا عنوان »نقش غلــط« عصر جمعه ۵ 
آذرماه در گالری »آ« افتتاح شد و تا ۲۶ آذرماه هر 

روز از ساعت ۱۶ الی ۲۰ دایر خواهد بود.

»ماجرای نیمروز« دومین فیلم بلند سینمایی 
محمدحسین مهدویان که پیش از به خاطر ساخت 
»ایستاده در غبار« درجشنواره های مختلف مورد 
تقدیر قرار گرفته بود، به تهیه کنندگی سیدمحمود 

رضوی اوایل آذرماه کلید خورد.

اســتیون ســیگال، بازیگر فیلم های رزمی 
 هالیوود، درمراســمی کــه در کاخ کرملین 
برگزار شــد، برابر پوتین نشست و پاسپورتش 
را از دســت او دریافت کرد. رئیس جمهوری 
روســیه که خود از طرفداران هنرهای رزمی 
اســت، گفت: امیدوار است این اقدام، تصوری 
هرچند کوچک از عادی سازی ابتدایی روابط 

دوکشور باشد.

دومین ترجمه از رمــان »زن موقرمز« به بازار 
می آید. ترجمه قبلی توسط خانم رویا پورمناف 
و ازسوی نشــر هورناز چاپ شده بود. این ترجمه 
کاری از بهروز دیجوریان اســت که هنوز ناشری 
ندارد. این اثر در نخستین انتشار خود به سرعت 

به چاپ سوم رسید.

اسماعیل آذر با اشاره به این که کلیات سعدی و 
کلیله و دمنه قبلا در دوران ابتدایی خوانده می شد 
اما الان در دوره لیسانس تدریس می شود، گفت: 
این امر نشان می دهد که سطح علمی چقدر پایین 

آمده است.

مراسم یازدهمین سالگرد درگذشت مرتضی 
ممیز، جمعــه پنجم آذر با حضــور صدها نفر از 

علاقه مندان این هنرمند برگزار شد.

بابک چمن آرا، مدیر مرکز موسیقی بتهوون، از 
انتشار آلبوم طهرون ۴ با صدای زنده یاد مرتضی 

احمدی خبر داد.

آکادمی علوم و هنرهای ســینمایی اسکار، 
فهرستی از ۱۰ نامزد جایزه اسکار فیلم کوتاه 
را منتشر کرد. دراین میان فیلم »سکوت« به 
کارگردانی علی عســگری و فرنوش صمدی 
که با کسب جایزه جشنواره فیلم »همپتون« 
آمریکا، واجد شــرایط حضور در شاخه فیلم 
کوتاه اسکار شــده بود، نتوانست به جمع ۱۰ 

نامزد این شاخه راه پیدا کند.

فیلم ســینمایی »ایســتگاه اتمســفر« به 
کارگردانــی مهــدی جعفــری و از تولیدات 
موسسه تصویر شــهر با حضور محسن کیایی 

کلید خورد.

»ندبــه« معمایــی  حادثــه ای   فیلــم 
)The Wailing( ســاخته نا هونگ جیم با 
کســب ۵ جایزه ازجمله بهترین کارگردان و 
بهترین بازیگر نقش مکمل مرد، پیشتاز یکی 
از معتبرترین جوایز سینمایی کره جنوبی شد.

طناز طباطبایی و  هانیه توســلی درنمایش 
»نامه های عاشقانه از خاورمیانه« با کیومرث 

مرادی همکاری می کنند.

فروش »می سی سی پی نشسته 
می میرد« از مرز یک میلیارد گذشت

نمایش »می سی سی پی نشسته می میرد« به 
طراحی و کارگردانی همایون غنی زاده در ۳۵روز 
اجرا در تالار وحدت، یک میلیارد و۱۰۰ میلیون 
فروخت.  همچنین در ۳۵روز اجرای این نمایش 
بیش از ۲۵ هــزار نفر به تماشــای این نمایش 

نشستند.
در این نمایش که از ۲۵ مهرماه اجرای عمومی 
خود را آغاز کرده اســت، ویشکا آسایش، سجاد 
افشــاریان، بابک حمیدیان، همایون غنی زاده، 
سیامک صفری و داریوش موفق به ایفای نقش 

می پردازند.
همایون غنی زاده خود نویسندگی و کارگردانی 
نمایش »می سی سی پی نشسته می میرد« را به 
عهده دارد. درخلاصه داستان این نمایش آمده 
است: ما شاهد ساخت یک فیلم کلاسیک بسیار 
بد هســتیم. در تیزرهای این نمایش از صدای 

مانی حقیقی استفاده شده است.
همایون غنی زاده پیــش از این نمایش هایی 
چون »آنتیگونــه«، »ددالوس و ایــکاروس«، 
»در انتظار گــودو«، »ملکــه زیبایی لینین« و 
»آگاممنون« را روی صحنه برده بود. همچنین 
نمایش »کالیگــولا« به کارگردانــی همایون 
غنــی زاده در تالار وحــدت روی صحنه رفت و 

توانست به فروش بالای یک میلیارد برسد.

محبوبه قوام| ماجرا از دســتگیری محمد امامی، 
سرمایه گذار »شهرزاد« شروع شــد، به تردیدهایی در 
ادامه روند ساخت این پروژه رسید و درنهایت با حواشی 
دیگری ازجمله اظهارنظر ترانه علیدوســتی ادامه پیدا 
کرد. علیدوســتی در کامنت خود در اینستاگرام گفته 
بود کــه ما درحال ضبط هســتیم؛ پروژه ای به اســم 
»شهرزاد ۲« که هم اکنون هم درحال فیلمبرداری است. 
جملات علیدوســتی عین واقعیت بود، چراکه بعدها 
عنوان شد برند »شهرزاد« توسط محمد امامی فروخته 

شده اســت و برای ادامه کار مشکلی وجود ندارد. با این 
حال ســید هادی رضوی از ســرمایه گذاران فصل اول 
»شــهرزاد« مدتی بعد عنوان کرد؛ ۵۰ درصد مالکیت 
این پروژه از آن اوســت. او در ادامــه با گفت وگوهایی 
تند علیه محمد امامی و حســن فتحی، اظهارنظرات 
خود را دنبال کرد و به نظر می رسید همچنان ازجمله 
کارگردان مجموعه به شدت آزرده خاطر است. حسن 
فتحی جایی عنوان کرده بود؛ »رضوی هیچ کاره است« 
و همین امر سبب شــد رضوی مدعی شود که سازمان 

سینمایی پروانه ساخت این پروژه را باطل خواهد کرد. 
بعد از این اظهارنظر، معاونت نظارت و ارزشیابی سازمان 
ســینمایی صراحتا اعلام کرد که ضبط یک سریال به 
خاطر یک ادعا متوقف نخواهد شد. ایل بیگی دراین باره 
گفت: »سرمایه گذار سری اول باید این مسأله فرهنگی 
را با سعه  صدر بیشتری پیگیری می کرد و مانع از چنین 
جنجال هایی می شد.« حالا سید هادی رضوی بار دیگر 
در گفت وگویی با فارس، به ادعای پیشین خود برگشته 
و درخواستی را نیز مطرح کرده که تا حدودی رویایی و 

غیرواقعی به نظر می رسد. سید هادی رضوی که مدعی 
است ۵۰ درصد مالکیت »شــهرزاد« متعلق به اوست، 
گفته؛ بهتر است عوامل »شهرزاد« تا روشن شدن پرونده 
امامی دستمزد نگیرند. صحت و سقم این ادعا البته تا 
مشخص شدن نهایی وضع آن در قوه قضائی در سایه ای 
از ابهام خواهد بود اما اگر فــرض را بر صحت بگذاریم، 
قاعدتا سرمایه گذار »شهرزاد« اول نسبت به ادامه روند 
ناراضی است. سید هادی رضوی دراین باره گفته است: 
»متأسفانه دوستان فکر می کردند من تنها ادعا مطرح 
کردم و اسنادی در دســت ندارم، این درحالی است که 
من علاوه بر اسناد و مدارک دارای سه شاهد عاقل و بالغ 
هستم؛ یکی از شاهدها آقای سعید ملکان است. حتی 
آقای اسدزاده )تصویر گستر پاسارگاد( هم از قرارداد ما به 
هر دلیلی که آن را نمی دانم، مطلع نبود.« او در ادامه گفته 
است: »دوســتان بر این باورند که شهرزاد باعث رونق و 
جان گرفتن فضای سینما و شبکه خانگی شده و تمایلی 
به برهم زدن این روال ندارند که به هر قیمتی ادامه داده 
شود.« او در ادامه نیز پیشــنهادی رویایی مطرح کرده 
که درعمل محقق نخواهد شد: »من پیشنهاد می کنم 
تمام عزیزانی که در شهرزاد ۲ مبالغی به عنوان دستمزد 
گرفتند، همه را نزد صندوقی در دادگســتری به امانت 
بگذارند و چون ادعای دلسوزی برای فرهنگ می کنند 
تا انتهای پروژه برای »فرهنگ« رایگان فعالیت کنند و 
شهرزاد بعد از عرضه شدن و رفع اتهامات از سرمایه گذار 
و ان شاءالله آزادی ایشان مبالغ دستمزد را مسترد کنند 
و آقای امامی هم نسبت به ابهامات توضیح دهند. این که 
با این ســرعت اصرار به ضبط ســریال است، برای من 
باعث تعجب است، به نظر می رسد می خواهند مبالغی 
که از طرف سرمایه گذار جهت پیشبرد سریال به امانت 
درمجموعه گذاشته شده تا انتها خرج شود و بعد از اتمام 

آن علی بماند و حوضش!«

 روحانی که در روزهای منتهی به استعفای علی رهبری به علی جنتی نامه نوشته بود حالا می گوید این گونه نامه نگاری ها ارزشی ندارد

 پیشنهاد عجیب سرمایه گذار »شهرزاد«:
بازیگران تا روشن شدن ماجرا دستمزد نگیرند

بدو ضبط کن، بدو!


